
 
Maandag 2 december zijn Monique Wiegers (wijkregisseur) en Anouk Douwes (wijkmedewerker) 
bij Gerard op bezoek geweest om jullie plannen voor de Mulertkamp te bespreken.  
 
We hebben de tekening die jullie ook op mijn wijk hebben geplaatst besproken en wat jullie 
wensen in de buurt zijn. Er zijn al meerdere buren die aanhaken om een stukje groen te 
onderhouden, dat is super! Er is dus genoeg draagkracht om dit buurtinitiatief tot een succes te 
maken.  
 
Er is veel groen gewenst maar ook een veiligere omgeving vanwege het verkeer in de straat wat 
vaak te hard rijd.  
 
Het volgende hebben we besproken: 
 

 Vergroening op de plekken die aangegeven zijn op de tekening. We gaan kijken of het op 
alle plekken mogelijk is en of er geen kabels en leidingen in de weg liggen.  
 

 Voor de invulling en de mogelijkheden qua beplanting (inheems en biodivers) hebben we 
genoeg voorbeelden die we met jullie zullen delen. Er is bijvoorbeeld ook een hegje 
gewenst naast het elektriciteitshuisje, jullie kunnen dit zelf bepalen. Volgend jaar zullen 
we samen met jullie de mogelijkheden doornemen en wat jullie mooi vinden. Ook vragen 
we onze collega van groen of zij nog ideeën heeft wat betreft beplanting en bomen.  
 

 We hebben onze collega’s van groen ook gevraagd om goed te kijken naar de staat van de 
huidige bomen en of deze al dan niet vervangen moeten worden. Het is op dit moment 
nog niet duidelijk of de bomen in de eerstvolgende kapronde meegenomen kunnen 
worden. Daarmee hangt het er ook nog even vanaf wanneer we dan met de 
boomspiegels zouden kunnen beginnen. Ik hoop hier begin volgend jaar meer 
duidelijkheid over te kunnen geven. 
 

 Er is ook de wens om de drempels in het midden van de straat iets korter en hoger te 
maken zodat het verkeer nog iets langzamer moet rijden in de straat. In het nieuwe jaar 
zullen we samen met een collega een kijkje nemen en bespreken wat mogelijk is.   
 

 Ook willen jullie bloembakken aan de brug op gaan hangen. In de bijlage stuur ik  
informatie mee over de bloembakken die het worden. Op mijn wijk staat ook een initiatief 
van “groenvingers ludekenskamp” zij hebben ook al mooie bloembakken aan de brug 
hangen.  
 

 Voor de drie houten paaltjes tussen nr. 7 en 9  werd gevraagd of hier nog andere 
mogelijkheden voor zijn. We hebben dit inmiddels in het kernteam besproken en een 
andere vorm van hekjes is niet mogelijk en zal ook geen ander eƯect geven.  
 

 Jullie zullen vaker samen gezellig buiten zijn met elkaar en een bankje of picknicktafel is 
misschien ook wel gewenst. Via Premie op Actie kunnen jullie subsidie opvragen. Dit kan 
bijvoorbeeld ook voor een insectenhotel of andere ideeën. De POA wordt eenmalig per 
straat afgegeven. Premie op Actie | Gemeente Zwolle 

 
 
 
 



 
Wanneer alles duidelijk is en we kunnen beginnen aan het initiatief dan plannen we een datum 
voor een dag wanneer de plantjes geplant kunnen gaan worden.  
Voor die tijd zorgt de gemeente ervoor dat de stenen eruit worden gehaald en er goede zwarte 
grond in de vakken zal worden gestort. De plantjes worden dan vaak een dag van tevoren 
geleverd en jullie kunnen dan als buurt de vakken gaan vullen.  
 
Is er een app groep actief in de buurt en vinden jullie het goed om mij hier aan toe te voegen? Ik 
kan jullie dan snel op de hoogte brengen van ontwikkelingen. Ik kan ook eventueel een nieuwe 
app groep starten.  
 
Volgend jaar zal ik jullie verder informeren over het verloop. Voor nu fijne feestdagen.  
 
Vriendelijke groeten,  
Anouk Douwes  
06-21167438 
 


